

Mid-America Buddhist Association
2021 年地藏王菩薩祈福法會點燈登記表

2021 Dizang Dharma Assembly Blessing Candles Registration Form

祈福消災平安燈：點燈日期從 9/1/2021 至 9/5/2021 共計五日。每盞燈以登記兩名為限，每盞燈\$30。

Blessing Candles: Candle will be lit from 9/1/2021 to 9/5/2021. Total of 5 days, each candle lit is limited to two names, \$30 per candle lit.

平安祈福燈 1

Blessing Candle _____, _____

平安祈福燈 2

Blessing Candle _____, _____

平安祈福燈 3

Blessing Candle _____, _____

平安祈福燈 4

Blessing Candle _____, _____

為往生者點燈：點燈日期從 9/1/2021 至 9/5/2021 共計五日。每盞燈以登記兩名為限，每盞燈\$30。

Candle will be lit from 9/1/2021 to 9/5/2021. Total of 5 days, each candle lit is limited to two names, \$30 per candle lit.

往生燈 1

Deceased Candle _____, _____

往生燈 2

Deceased Candle _____, _____

往生燈 3

Deceased Candle _____, _____

往生燈 4

Deceased Candle _____, _____

Please make check payable to MABA. Please fill in the form and send together with the check to **MABA, 299 Heger Lane, Augusta, MO 63332** on or before 8/31/2021 for our preparation purpose. If you wish to send via zelle, please use email: office@maba-usa.org.

(Zelle/Cash/Check) #

Applicant Name: _____ Tel: (_____) _____ Total Amount: \$ _____.

Received By: _____ Receipt #: _____ Date: _____/_____/2021